
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wociawek 12.03.2021

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

zwracam sig z uprzejme prosba w imieniu mieszkaricdw

osiedla Kazimierza Wielkiego, osiedla Rybnica o gruntowny remont

i utwardzenie ulicy Krzemowej.

W chwili obecnej s4 problemy zbezpiecnrymprzejazdemt4 ulic4,

zwlaszcza po opadach deszcnt.

Uprzejmie proszg Pana Pre4rdenta o pomoc w tej sprawie.
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